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Abstract (en)
[origin: US2017157624A1] A water nozzle with a flow head is provided with at least two separate water supply devices that supply, in a controllable
fashion, different water volume flows to the flow head. The flow head generates an annular jet from the different water volume flows. By controlling
the water volume flows, alternatively a slim annular jet or a widened annular jet is generated by the flow head. A deflection element with a central
outlet opening is provided, wherein the central outlet opening is arranged in a flow direction of the annular jet downstream of and spaced apart
from the flow head. A deflection device surrounds the central outlet opening. A diameter of the central outlet opening is designed such that the slim
annular jet is able to pass through the central outlet opening while the widened annular jet impacts on the deflection device surrounding the central
outlet opening.

Abstract (de)
Eine Wasserdüse ist mit zumindest zwei separaten Wasserführungen (6, 7) ausgestattet, durch die steuerbar unterschiedliche
Wasservolumenströme (V1, V2) sich an einem Strömungskopf (13) zu einem Ringstrahl (5, 5') vereinend leitbar sind, wobei durch Steuerung
der Volumenströme (V1, V2) alternativ ein schlanker Strahl (5) oder zumindest ein aufgeweiteter Strahl (5') erzeugbar ist. Erfindungsgemäß hat
die Düse ein Umlenkelement (18), das eine in Strahlrichtung (S) nach dem Strömungskopf (13) angeordnete und von dem Strömungskopf (13)
beabstandete zentrale Auslassöffnung (3) aufweist, deren Durchmesser so ausgestaltet ist, dass sie den schlanken Strahl (5) durchlässt, während
ein aufgeweiteter Strahl (5') gegen eine die Auslassöffnung (3) umgebende Umlenkeinrichtung (22, 28, 38) prallt.
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